
  كلنگ  زني خوش يمن نبود
حدود 30س��ال از احداث دو بيمارس��تان شهداي 
15خرداد شهيد مفتح و شهرس��تان ورامين كه در 
ابتدا و انتهاي اين شهرستان واقع شده اند، مي گذرد 
و حالا كمبود امكانات و نب��ود نيروهاي متخصص 
سبب شده تا اين دو بيمارستان نتوانند پاسخگوي 
نيازهاي مردم منطقه باشند.  با اضافه شدن شهرستان 
قرچك و نبود بيمارستان در اين منطقه، مشكلات 
درماني ساكنان ورامين دوچندان شد تا اينكه سال 
88 سخنگوي شوراي اس��لامي شهرستان قرچك 
اعلام كرد طبق مذاكراتي كه ب��ا اداره اوقاف و امور 
خيريه اين شهرستان داش��ته اند با گرفتن موافقت 

اوليه با اي��ن اداره، زميني به مس��احت 300هكتار 
در كمربن��دي جنوبي جنب پمپ گاز ب��ا اعتباري 
معادل 20 ميليارد ريال از س��وي وزارت بهداش��ت 
براي اح��داث بيمارس��تان 64تختخوابي حضرت 
زهرا)س( اختصاص داده شده است.  سرانجام، پنجم 
شهريورماه سال 90 مرضيه وحيد دستجردي وزير 
وقت بهداشت و درمان به همراه ابوالقاسمي رئيس 
وقت دانشگاه علوم پزشكي شهيد بهشتي در سفري 
كه به شهرستان قرچك داشتند كلنگ احداث اين 
بيمارستان 64 تختخوابي را به زمين زدند.  اما درست 
از همان زمان اختلاف بين اداره اوقاف و امور خيريه 
با شوراي شهر قرچك بر سر تغيير كاربري آن آغاز 

شد، چراكه اين سازمان مدعي بود از آنجايي كه وقف 
اين زمين تنها براي ايجاد فضاي سبز بوده لذا شوراي 
شهر و سازمان شهرسازي از لحاظ شرعي و قانوني 
نمي توانند در اين زمين بيمارستان احداث كنند. 
سرانجام با ش��كايت اوقاف، دادگاه رأي به نفع اين 
سازمان داد و از ادامه ساخت بيمارستان جلوگيري 
كرد.  مهدي زماني افشار، رئيس كميسيون حقوقي 
شوراي شهر قرچك در اين خصوص مي گويد: شوراي 
شهر قرچك براي كمك به ساخت بيمارستان64 
تختخوابي، زميني را كه متعلق به اداره اوقاف و امور 
خيريه بود در اختيار سازمان مسكن و شهرسازي 
قرار داد تا با استفاده از بودجه دولتي اقدام به ساخت 

بيمارستان كند اما از آنجايي كه اين زمين در وقف 
عام بود و بنا بر طرح هاي شهري پيش از اين داراي 
كاربري فضاي سبز بوده، مسئولان وقت شوراي شهر 
و شهرداري بايد در زمان تغيير كاربري به بهداشتي 
و درماني، مراتب را به اطلاع اداره اوقاف و امور خيريه 
مي رساندند.  عضو شوراي شهر قرچك ادامه مي دهد: 
اين موضوع سبب شد تا اداره اوقاف و امور خيريه نيز 
نسبت به عدم پرداخت پذيره تغيير كاربري و عدم 
هماهنگي با اداره اوقاف به مراجع قضايي شكايت 
كند و دادگاه نيز با صدور حكمي نس��بت به پلمپ 
كارگاه ساخت بيمارستان اقدام كرد.  مهدي زماني 
افشار ادامه مي دهد: شوراي شهر قرچك نيز براي 
رفع اين مشكل چندين جلسه با مس��ئولان اداره 
اوقاف و امورخيريه و معاون عمراني استانداري تهران 
و ساير مسئولان شهرستان برگزار كرد كه در نهايت 
با حضور اعضاي شوراي شهر و فرماندار قرچك به 
عنوان شاهد ميان ش��هرداري و اداره اوقاف و امور 
خيريه توافقنامه اي به امضا رسيد.  طبق اين توافقنامه 
قرار شد شهرداري نسبت به پرداخت مبلغي به اداره 
اوقاف متعهد مي ش��ود و اداره اوقاف نيز از شكايت 
خود در خصوص زمين بيمارستان صرف نظر كند تا 

ساخت بيمارستان دولتي قرچك ادامه يابد. 
  خبرهاي خوش در راه است!

كافي نبودن بودجه س��اخت اين بيمارس��تان نيز 
از مش��كلات ديگر بود. قبل از احداث بيمارس��تان 
حضرت زهرا )س( كلنگ بيمارستان 200 تختخوابي 
حيان زده شده بود اما نبود اعتبارات لازم سبب شد تا 
اين بيمارستان نيمه كاره رها شود. با اينكه بارها قول 
تسريع در ساخت بيمارستان حيان قرچك داده شده 
بود اما با ساخت دومين بيمارستان اين شهر و بروز 
مشكلات وعده ها به فراموشي رسيد و بار ديگر اميد 
مردم به يأس تبديل شد.  سيدحسين نقوي، نماينده 
مردم ورامين و قرچك با تأييد اين مشكلات مي گويد: 
به دليل كمبود اعتبارات، ساخت اين دو مركز درماني 
با تأخير مواجه و به حالت نيمه كاره رها ش��دند و با 
تلاش هايي كه از س��وي نماينده و س��اير مسئولان 
شهرستان شده است، اميدواريم دولت يازدهم اين 
خواسته ها را عملياتي كند.  درحالي كه مردم منطقه از 
ادامه ساخت اين بيمارستان ها نااميد هستند تعدادي 
از مسئولان در سفري كه وزير بهداشت دولت يازدهم 
به منطقه داشت اعلام كردند مشكل بيمارستان 200 
تختخوابي حيان هم رفع شده و قول بهره برداري از آن 

را در زمان كمتر از سه سال داده اند.

با توجه ب��ه اينكه در س��نوات گذش��ته اختلال 
اينترنت اس��تان ايلام از طريق استان كرمانشاه 
رديابي شده مشكلاتي در اين راستا وجود داشت 
ولي خوش��بختانه ب��راي حل مش��كل اختلال 
اينترنت از طريق استان هاي همدان و خوزستان 
ظرفيت هاي جديدي نيز تعريف شده و مشكلات 

به حداقل رسيده است. 
مدير كل ارتباطات و فناوري اطلاعات در استان 
ايلام با بيان اي��ن مطلب در خص��وص اختلال و 
قطعي خط مش��تركان اينترنت در سطح استان، 
گفت: براي شبكه اينترنت استان سه مسير براي 
فيبر نوري استان تعريف شده و با توجه به اينكه 
ش��ركت مخابرات براي هر شهرستان پهناي باند 
تعريف كرده اس��ت، اگر جايي مش��كل اينترنت 
وجود دارد مخابرات بايد پهناي باند خود را اضافه 
كند.  حسن بيگي با بيان اينكه خوشبختانه وزارت 
ارتباطات در كش��ور براي خدمات دهي به مردم 

در روستاها برنامه خوبي در دس��تور كار دارد كه 
تا پايان سال روس��تا هاي كشور از شبكه اينترنت 
 )Wi- Fi(متصل خواهند شد افزود: در راستاي 
 اين طرح 242 روستا در استان ايلام از طريق شبكه
 )Wi-Fi(ي��ا اينترن��ت بي س��يم برخ��وردار 
خواهندش��د.  نماينده عالي وزارت ارتباطات در 
استان ايلام گفت: سال گذشته بيش از 5 ميليارد 
تومان در بحث زيرساخت ها و اينترنت استان هزينه 
شده است.  مديرعامل ش��ركت مخابرات استان 
ايلام نيز با بيان اينكه در راستاي خدمات دهي به 
مشتركان، پهناي باند اس��تان را افزايش داده ايم، 
گفت: در راستاي ارتقاي زيرساخت هاي اينترنت 
در سال جاري در تلاش هستيم با خريد تجهيزات 
نيز خدمات بهتري به مردم ارئه دهيم.  حشمت الله 
اس��دي با اش��اره به اينك��ه در كل اس��تان ايلام 
150هزار مش��ترك تلفن ثابت وجود دارد كه از 
اين ميزان حدود 25 هزار نفر ازADSL  استفاده 

مي كنند، افزود: با توجه به نرم ش��اخص هايي كه 
براي مش��تركان اينترنت وجود دارد وضعيت در 
استان ايلام در حد مطلوب است ولي با اين وجود 
ما در تلاش ارتقاي وضعيت موجود هستيم.  وي 
ادامه داد: كل ظرفيت پهناي باند در استان از 5/2 
به 6 ارتقا پي��دا كرده، يعني ح��دود 120 درصد 
افزايش كه نسبت به جمعيت استان كه از اينترنت 
اس��تفاده مي كنند اين ميزان 50 درصد بيش��تر 
است.  به گفته وي، پهناي باند اينترنت در استان 
نسبت به جمعيت استفاده كننده از آن 50 درصد 
بيشتر است.  اسدي با بيان اينكه مخابرات استان 
تعهدي در خصوص س��اير اپراتورها ندارد، افزود: 
درخصوص آنتن دهي تلفن همراه هيچ مشكلي در 
استان نيست.  مديرعامل شركت مخابرات استان 
ايلام از راه اندازي نسل سوم شبكه تلفن همراه يا 
3Gدر شهرستان دهلران در آينده اي نزديك خبر 
داد و گفت: از 17 هزار و 74 پورت ثابت تلفن ثابت 

نصب شده در دهلران، 14 هزار و 894 پورت آن 
فعال است.  اسدي با اشاره به 2/22 درصد ضريب 
نفوذ تلفن ثابت دهلران اف��زود: در مجموع تعداد 
3هزار پورت خالي تلفن ثابت در شهرستان دهلران 

وجود دارد. 
  روستاها مورد توجه قرار مي گيرند

مديرعامل شركت مخابرات استان ايلام با اشاره 
به مشكل عدم پوشش ش��بكه موبايل در برخي 
روس��تاهاي شهرس��تان دهلران گفت: درصدد 
هستيم تا س��ايت موس��يان و ميمه را با افزايش 
ارتف��اع دكل هاي موج��ود برطرف كني��م كه به 
دنبال اين موضوع مش��كلي در حوزه جاده اي و 
بافت شهري نخواهيم داش��ت.  وي افزود: براي 
حل اين مش��كل مكاتباتي را با شركت ارتباطات 
زيرس��اخت )MCI( انجام داده اي��م كه منتظر 
تأييديه اين شركت هستيم.  اس��دي با اشاره به 
قطعي اينترن��ت در بخش پهله و س��راب ميمه 
گفت: به دليل بالا بودن هزينه انتقال فيبر نوري 
از شهرستان ملكشاهي تا بخش ميمه و زرين آباد 
و نبود اعتبار لازم به ناچار اين فيبر نوري از مسير 
هوايي منتقل شده است كه حدود 4 كيلومتر از 
اين مسير به دليل وجود مفصل هاي متعدد باعث 
به وجود آمدن مشكل قطع اينترنت در اين مناطق 
شده است كه درصدد هستيم تا با نصب يك كابل 

يكپارچه اين مشكل را برطرف كنيم. 
مديرعامل ش��ركت مخابرات استان ايلام گفت: 
براي حل كردن دائمي مشكل اينترنت در بخش 
ميمه و زرين آباد اعتباري بالغ بر 5 ميليارد تومان 
نياز اس��ت كه با توجه به اينكه شركت مخابرات 
يك بن��گاه اقتصادي درآمد و هزينه اس��ت و در 
داخل استان از لحاظ منابع مالي با مشكل مواجه 
هستيم از طريق وزير ارتباطات و ساير مسئولان 
به دنبال جذب اين اعتبار هستيم.  اسدي افزود: 
با توجه به احتمال برگزاري انتخابات الكترونيكي 
در كل كشور و به ويژه در استان ايلام هيچ گونه 
مشكلي براي برگزاري انتخابات وجود ندارد و اگر 
هم مناطقي با مشكل آنتن دهي مواجه هستند 
امكان سرويس دهي به صورت آفلاين وجود دارد.  
وي ادامه داد: به زودي نسل س��وم شبكه تلفن 
همراه )3G( در شهرس��تان دهلران راه اندازي و 
نصب خواهد ش��د كه بعد از مركز اس��تان )شهر 
ايلام( دهلران دومين شهرستاني است كه از اين 
مزيت برخوردار خواهد شد.  مديرعامل شركت 
مخابرات اس��تان ايلام با اشاره به مشكل ضعيف 
بودن اينترنت در شهرستان دهلران گفت: دهلران 
از لحاظ پهناي باند مشكلي ندارد و مشكل ضعيف 
بودن اينترن��ت تنها در مي��زان و حجم اينترنت 

خريداري شده توسط مشتركين است. 

معلاون بهبلودات داملي سلازمان جهلاد كشلاورزي ايلام 
از احلداث نخسلتين مزرعله پلرورش ملرغ ملادر گوشلتي و 
كارخانله جوجه كشلي يلك روزه تلا پايان سلال 95خبلر داد. 
مجتبي شيرخاني گفت: استان ايلام تنها استان كشور است كه كارخانه 
جوجه كش��ي و مزرعه پرورش مرغ مادر ندارد و اين امر مشكلات زيادي 
براي پرورش دهن��دگان مرغ ايجاد كرده اس��ت.  وي اف��زود: هم اكنون 
پرورش دهندگان مرغ، جوجه ه��اي يك تا 45 روزه مورد ني��از خود را از 
استان هاي ديگر به ويژه استان هاي شمالي تهيه مي كنند كه اين موضوع 
به علت بعد مس��افت، هزينه هاي زيادي در بخ��ش حمل و نقل و افزايش 
مرگ و مير جوجه ه��ا در پي دارد.  ش��يرخاني ادامه داد: س��ازمان جهاد 
كشاورزي از سنوات گذشته تاكنون رايزني ها و پيگيري هاي متعددي با 
سرمايه گذاران بخش خصوصي براي ايجاد كارخانه جوجه كشي و مزرعه 
پرورش مرغ مادر انجام داد ولي به دليل مشكلات مختلف اين امر ميسر 
نشد.  وي افزود: با پيگيري هاي مداوم شركت پيشگامان كشاورزي كوثر 
ايلام وابس��ته به ش��ركت كوثر، ايجاد مزرعه پرورش مرغ مادر و كارخانه 
جوجه كشي يك روزه را تقبل كرده و هم اكنون مراحل روند اداري و اجرايي 
اين طرح در دست انجام است.  به گفته شيرخاني، براي احداث كامل اين 
طرح 300 تا 350 ميليارد ريال اعتبار نياز است كه اين شركت طبق قانون 
بايد براي اخذ تسهيلات 20 درصد آورده و سرمايه اوليه داشته باشد تا از 
تسهيلات دولتي براي ادامه روند ساخت و تجهيز طرح استفاده كند.  وي 

ابراز اميدواري كرد اين طرح تا پايان سال 95 به بهره برداري برسد.

تعويض كنتورهاي فرسوده آب 
   در شهر مديرعامل شلركت آب و فاضاب 
 جنلوب شلرقي اسلتان تهلران 
از تعويلض كنتورهلللاي فرسلللللوده آب خبللللللر داد. 
عليرضا كارگري با اش��اره به اجراي اين طرح گفت: يك هزار و 580 كنتور 
فرسوده در شهرستان هاي جنوب شرق استان تهران تعويض شده است.  وي 
گفت: اين طرح به منظور بهينه سازي روند توليد، توزيع و مصرف آب اجرا 
شده و طي آن كنتورهاي استاندارد جايگزين كنتورهاي فرسوده مي شوند.  
كارگري افزود: اين طرح طي سه ماهه نخست سال جاري در شهرستان هاي 
ورامين، قرچك، پيشوا و پاكدشت اجرا شده و طي آن يك هزار و 580 فقره 
كنتور قديمي و فرسوده تعويض شده است.  وي ادامه داد: يكي از مهم ترين 
سياست هاي شركت آبفاي جنوب شرقي اس��تان تهران، تعويض تمامي 
كنتورهاي فرسوده است و تلاش مي شود با ادامه اين طرح، تمامي كنتورهاي 
محدوده شهرستان هاي جنوب شرق استان تهران نوسازي  شوند.  عليرضا 
كارگري گفت: اجراي اين طرح باعث مي ش��ود كه از ميزان هدررفت آب 
جلوگيري و در مصرف اين مايه حيات صرفه جويي شود ضمن اينكه محاسبه 

دقيق مصرف آب بها نيز موجب ارتقاي رضايت مشتركان خواهد شد.

افتتاح كمربندي جنوبي قرچك در آينده نزديك
كمربنلدي جنوبلي يكلي از دغدغه هلا و     درشهر
اولويت هاي شهرداري و شوراي شهر قرچك 
است كه در صورت افتتاح و بهره برداري شهروندان از آن نفع خواهند برد. 
عضو شوراي اسلامي شهر قرچك با اشاره به آخرين وضعيت كمربندي 
جنوبي قرچك گفت: خواس��ته مس��ئولان و مردم شهرستان قرچك 
افتتاح هر چه س��ريع تر كمربندي جنوبي اس��ت.  محمد زماني افشار 
افزود: اين كمربندي در رشد و شكوفايي شهرستان نقش بسياري دارد. 
افتتاح كمربندي جنوبي شهر قرچك علاوه بر ايجاد رشد و توسعه براي 
اين شهرستان، بار ترافيكي درون شهري را نيز كاهش خواهد داد.   وي 
ادامه داد: شوراي اسلامي و شهرداري قرچك تمام توان خود را براي به 
نتيجه رساندن اين پروژه در نزديك ترين زمان ممكن انجام مي دهد و 
علاقه مند است كه اين كمربندي هر چه زودتر در اختيار شهروندان قرار 
گيرد.  عضو شوراي اسلامي شهر قرچك كاهش آلودگي صوتي و هوا را 
از جمله دستاوردهاي افتتاح كمربندي جنوبي قرچك دانست و گفت: 
با افتتاح اين كمربندي زمان سفر مردم شهرستان هاي ورامين، پيشوا 

و جوادآباد از تهران و بالعكس كوتاه تر خواهد شد.

قرچك در آرزوي بيمارستان

اينترنت درايلام قوت مي گيرد

داستان كلنگ هاي بي اعتباري كه زده مي شود

مشكل قطع مكرر اينترنت در استان رفع مي شود

مدير اداره برق شهرسلتان آبدانان    در استان
 از بهره بلرداري از طلرح انتقلال  

شللللبكه بلرق بله بخلش كات مورملوري خبلللللر داد. 
مسعود كاكا گفت: طرح انتقال شبكه برق به بخش گرمسيري مورموري با 
45 كيلومتر طول سال 90 آغاز شده بود.  به گفته وي، با توجه به معارضات 
ملكي در مسير خط انتقال و مشكلات مالي و تداركاتي، اين طرح امسال 
مورد بهره برداري قرار گرفت و وارد مدار مصرف شد.  كاكا با بيان اينكه 50 
ميليارد ريال براي طراحي، تجهيز و اج��راي اين طرح از محل اعتبارهاي 
شركت برق منطقه اي غرب كشور هزينه شده است، افزود: مشكل نوسان 
ولتاژ و قطعي برق مشتركان خانگي بخش 12 هزار نفري كلات مورموري با 
احداث اين خط انتقال برطرف شده است.  مدير اداره برق شهرستان آبدانان 
گفت: شبكه قبلي برق بخش مورموري با قطعي مستمر، ضمن ايجاد مشكل 
براي مردم اين منطقه، خسارت هاي زيادي به وسايل برقي و خانگي وارد 
مي كرد.  كاكا افزود: با افتتاح اين طرح مردم بخش كلات مورموري ديگر 

شاهد قطع جريان برق و سوختن وسايل برقي خود نخواهند بود. 

رئيس اداره راه و شهرسازي چرداول از هزينه     در استان
كردن 5 ميليارد ريال در سله ماهه نخسلت 
امسال براي تعمير، توسعه و ساخت راه هاي اين شهرستان خبر داد. 
اكبر وطن دوست گفت: توسعه راه هاي ارتباطي زمينه اي مناسب در جهت 
افزايش توسعه اقتصادي، اجتماعي در هر منطقه است و دولت تدبير و اميد با 
تزريق و تخصيص مناسب اعتبارات، گام هاي مهمي در اين زمينه برداشته است.  
وي افزود: شهرستان چرداول از گستردگي زيادي برخوردار است ولي در طول 
دو سال گذشته به همت مديران ارشد استان و تخصيص اعتبار، توسعه راه هاي 
اين منطقه در مسير رشد و پيشرفت قرار گرفته است.  وطن دوست ادامه داد: 
لكه گيري مسير ايلام -  سرابله -  حميل با حجم 15 هزار متر مربع، ايمن سازي 
و نصب نيوجرسي در ورودي شهر سرابله، ايمن سازي و تعريض پيچ روستاي 
سنگ سفيد از مهم ترين اين كارهاست.  رئيس اداره راه و شهرسازي چرداول 
افزود: ايمن سازي مسير سرابله -  پل سيمره، شانه سازي در مسير سرابله -  پل 
سيمره، پاك سازي شانه، ايجاد قنو، علف زني و تسطيح شانه جاده در روستاهاي 
نثار چرداول، دره چپي، چغابلك، برفتاب بي، چالاب زرد و توحيد -  پيازآباد و 

پيامن از ديگر اقدامات اين اداره در سه ماهه اول امسال است. 

اجراي مهم ترين پروژه عمراني ورامين 
معلاون سياسلي - انتظاملي فرمانلدار شهرسلتان وراميلن 
از تعريض محلور آبباريلك ورامين به عنلوان مهم تريلن پروژه 
عمرانلي شهرسلتان وراميلن و بخلش جوادآبلاد خبلر داد. 
فرامرز تاجيك گفت: محور آبباريك ورامين يكي از راه هاي پرتردد شهرستان 
ورامين به استان هاي مجاور است كه استمرار جلسات، مشاركت همه جانبه 
مسئولان و مردم آن منطقه در تحقق اين پروژه مهم لازم و ضروري است.  
وي ادامه داد: فاز اول تعريض محور آبباريك ورامين به طول 21 كيلومتر 
اس��ت كه با پيگيري هاي فرماندار شهرس��تان ورامي��ن 7 كيلومتر آن با 
پيشرفت فيزيكي 45درصد در حال اجراست، بي شك با بهره برداري از اين 
پروژه مهم، زمينه ايجاد امنيت، بهبود عبور و مرور و كاهش تصادفات براي 
مردم محقق مي شود.  سرپرست بخشداري جوادآباد با بيان اينكه مهم ترين 
مشكل اجرايي اين پروژه ساخت و سازهاي غيرمجاز در حريم قانوني اداره 
راه است، افزود: با اعلام حريم از سوي اداره كل راه و شهرسازي استان تهران 
از تمام صاحبان املاك اين محور تقاضا داريم مجموعه شهرس��تان را در 
اين طرح مهم ياري كنند.  تاجيك گفت: با اعتبار تخصيص يافته به محور 
آبباريك ورامين و با همت همه جانبه تمام مسئولان مربوطه، بهره برداري از 
آن گامي مؤثر در جهت توسعه و آباداني اين منطقه ايفا خواهد كرد.  معاون 
فني - عمراني فرمانداري شهرستان ورامين نيز در مورد اين پروژه عمراني 
گفت: تعريض محور آبباريك ورامين علاوه بر اينكه امنيت جاني شهروندان 
را تأمين خواهد كرد، ارتباط آسان مردم با شهرستان هاي مجاور را هموار 
خواهد كرد، بنابراين با تس��ريع در اجراي آن بس��ياري از مشكلات تردد 

مسافران و مردم روستاهاي اطراف برطرف مي شود.  

 حفظ حريم كانال انتقال آب 
در كمربندي جنوبي ورامين 

مديرعاملل آبفلاي اسلتان تهلران از بررسلي و رسليدگي 
و  وراميلن  جنوبلي  كمربنلدي  معارضيلن  مشلكل  بله 
حفلظ حريلم كانلال انتقلال آب ايلن منطقله خبلر داد. 
خسرو ارتقايي گفت: همكاري و تعامل ميان مس��ئولان، بر حفظ حريم 
مربوط به كانال انتقال آب در كمربندي جنوبي ورامين لازم اس��ت.  وي 
افزود: در زمان احداث و بهره برداري از شبكه انتقال آب ورامين در دهه اول 
بعد از پيروزي انقلاب، هيچ يك از مناطق شهري و آبادي ها در مسير اجراي 
كانال هاي آبياري وجود نداشته است ولي امروز در مجاور اين كانال اراضي 
مهم كشاورزي قرار گرفته اس��ت.  مديرعامل آبفاي استان تهران گفت: 
حريم ها در كانال هاي اصلي و فرعي و حتي كانالي كه در مجاورت كمربندي 
جنوبي ورامين قرار دارد به اين دليل در نظر گرفته شده كه ساخت و سازي 
در آن صورت نگيرد و از آن براي حفظ ابنيه و لايروبي كانال استفاده شود.  
وي ادامه داد: بايد شرايط براي حفظ و نگهداري كانال انتقال آب رعايت شود 
تا اين كانال بتواند خدمت خود به كشاورزان را به خوبي انجام دهد.  فرماندار 
ورامين وجود راه ها را مهم ترين محور توس��عه هر جامعه دانست و گفت: 
اجراي طراح هاي راه سازي، زمينه را براي رشد و توسعه بيش از پيش مناطق 
مختلف فراهم كرده و مشكلات تردد و ترافيك را برطرف مي كند.  محسن 
خوانساري افزود: ورامين به دليل مهاجرپذيربودن و نزديكي به تهران همواره 
با حجم وس��يعي از خودروهاي عبوري مواجه است و اين امر مي طلبد تا 

راه هاي دسترسي جديدي را براي رفع مشكل ترافيك ايجاد كرد. 

300 رأس دام از ايلام به كويت صادر شد
مديلركل املور عشلايري اسلتان ايلام از صلدور محمولله 
300 رأسلي دام زنلده ملازاد اسلتان بله كويلت خبلر داد. 
علي سليمي گفت: در راستاي حمايت از عش��اير استان، حدود 300 
رأس دام زن��ده مازاد خريداري و به مقصد كش��ور كوي��ت بارگيري و 
صادر مي شود.  وي با بيان اينكه اين اقدام براي نخستين بار در استان 
به صورت آزمايشي انجام مي شود، افزود: خريد دام مازاد عشاير موجب 
جلوگيري از سوءاستفاده دلالان و پرداخت قيمت مناسب دام به دامدار 
و قطعاً در ايجاد روحيه براي توليد مؤثر مي شود.  مديركل امور عشايري 
استان ايلام ادامه داد: اگر اين محموله به خوبي به مقصد برسد و پاسخ 
قانع كننده بگيريم دام هاي مازاد اس��تان با قيمت مناسب از دامداران 
خريداري و به كويت صادر مي كنيم تا عشاير زحمتكش دغدغه فروش 
دام خود را نداشته باشند.  سليمي با اشاره به اينكه 12 درصد جمعيت 
استان ايلام را جامعه عشاير تشكيل مي دهند، گفت: در سطح استان 

ايلام 9736 خانوار عشاير با جمعيتي بالغ بر 60 هزار نفر وجود دارد. 
وي افزود: يك ميليون و 400 هزار رأس دام در اختيار عشاير است و 7900 تن 
گوشت قرمز، 25 هزار و 178 تن شير، 465 تن روغن و 372 تن كشك توليد 
مي كنند.  مديركل امور عشايري استان ايلام با بيان اينكه ارزش صنايع دستي 
عشاير در طول سال بالغ بر 17 ميليارد تومان است، ادامه داد: ارزش اقتصادي 
جامعه عشاير استان ايلام بالغ بر 300 ميليارد تومان است.  سليمي به خدمات 
امور عشايري استان اشاره كرد و گفت: از عمده خدماتي كه امور عشايري ارائه 
مي دهد، تأمين آب شرب به صورت سيار است و روزانه بالغ بر 720 مترمكعب 

آب شرب موردنياز عشاير از طريق ناوگان آبرساني تأمين مي شود.

 احداث نخستين مزرعه پرورش 
مرغ و كارخانه جوجه كشي در ايلام

 بهره برداري از شبكه انتقال برق 
كلات مورموري

توسعه راه هاي چرداول 

شهرستان قرچك با جمعيت بالغ بر 300 هزار نفر در 30 كيلومتري پايتخت 
واقع شده است. اين شهرستان كه بعد از انقاب شكل گرفت، به عنوان 
خوابگاهي براي كارگران و كارمندان شاغل در تهران محسوب مي شود 
و در حال حاضر فاقد برخي امكانات درماني از جمله بيمارستان است، به 
طوري كه مردم منطقه در صورت نياز براي مداوا يا بايد به بيمارستان هاي 

شهرسلتان ورامين مراجعله كنند يا به تهلران بروند كله اين موضوع 
مشلكات زيادي را براي مردم منطقه به وجود آورده است.  درحالي كه 
عمليات احداث بيمارستان 64 تختخوابي قرچك در سال 88 در دستور 
كار قرار گرفت، اما برخي مشلكات از جمله تأمين نشدن بودجه سبب 
شد تا فقط مراحل ابتدايي ساخت آن اجرايي شود و پروژه ناتمام بماند. 

در اسلتان ايلام 86۲ كيلومتر شلبكه فيبر نوري زير سلاخت وجود 
دارد كله از اين طريق اسلتان به اسلتان هاي كرمانشلاه، خوزسلتان 
و لرسلتان و همچنين كشلور علراق وصل مي شلود. بخشلي از اين 
ارتبلاط از طريلق مرز مهلران بله تركيله و آسلياي ميانله ترانزيت 
مي شلود. در اسلتان در بحث زيرسلاخت ها مشلكلي وجلود ندارد 

ولي متأسلفانه در بحث واگذاري پهنلاي باند كه بايد به شلركت هاي 
متقاضي واگذار شلود مشلكاتي هسلت كله اسلتفاده كنندگان از 
اينترنت را با مشكات بسياري روبه رو مي كند. با توجه با قطعي مكرر 
اينترنت در اسلتان ايام و شهرسلتان ها و در پي آن افزايش اعتراض 
مشتركين، مسئولان پاي كار آمدند تا براي رفع اين مشكل اقدام كنند. 

عاطفه آزادپور
  گزارش

i ran@javanOnl ine. i r
6|  1436 ش��وال   3  | تي��ر  1394   29 دوش��نبه  | روزنامه جوان |  ش��ماره 4579  

ورامين

اين شماره:

ايلام

محمدرضا سوري
   گزارش 


